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Verslag ALV 12 februari 2024 
 
1.  Opening om 20.00 uur door de voorzitter 
Aanwezig: Dick Brand, Priscelline v.d. Pas, Tom Schoenmakers, Suzan de Koning, 
Yda Keijzer, Hans Kalis, Aart Rozendaal, Maarten Beijen, Frank Lefel, Hans 
Zevenbergen, Gerrie Smeenk, Bouke Caton, Mick Otten, André Goossens, Lies 
Verstraaten, Ben v.d. Broek, Aart v.d.Berg, Marja v. Diggele, Jan v.d. Meulen, 
Anneke v.d. Meulen, Gérard Smits, Roy v. Hutten, Joke Smeenk, Sjaak Keijzer, Evita 
v. Stralendorff (vz.), Henk v. Woerden en Jos Aarden (secr.) 
Afwezig met kennisgeving: 
Wout v.d. Schalie, Kees Moeliker, Berend de Haan, Jolanda Steinfort en Anita 

Zuidinga 
 
2. Vaststellen agenda 
Jan v.d. M. wil graag een aanvulling op punt 5: het meerjarenbeleidsplan van 2024 
 
3. Mededelingen 
Er komen statutenwijzigingen. De naam  wordt veranderd in Koninklijke Nederlandse 
Natuur Vereniging.  Er komt ook  een nieuw logo. 
De Beleidsraad 2024 vindt digitaal plaats op 13/2, daarin wordt het beleidsplan 2024-
2028 besproken. De  Vertegenwoordigende Vergadering is op 20 april 2024.  
 
4. Verslag algemene ledenvergadering 2023 (blz. 18, bijlage 1) 
 Wordt zonder wijzigingen goedgekeurd 
 
5.1 Bespreking jaarverslag 2023 
Er zijn geen vragen 
 
5.2 Jaarplan 2024 
a. Wout v.d. S.  via Roy v. H.: zou graag zien dat in de statuten van NWN 
opgenomen wordt dat wanneer de vereniging stopt, het vermogen naar de Boshoek 
gaat, in plaats van  naar een soortgelijke vereniging. Andersom is dit ook zo. 
Joke: soortgelijk is beter. Stel dat gemeente Schiedam de Boshoek in de toekomst 
overneemt. 
Huub v.’t. H en Wout v.d. S. gaan hierover in gesprek 
b. Er loopt een aanvraag voor een ANBI status. (blz. 3) 
Voordeel: voor de leden: donaties zijn aftrekbaar van de belasting, gratis Dropbox 
c.  Het project ledenwerving was geslaagd 
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5.3 Natuurhistorische zaken 
  2.1 resultaten natuurstudie (blz. 3) 
IJsvogelwand (blz.4) 
Jan v.d. M: had graag gezien dat de naam van Ben v.d. Broek genoemd was. Deze 
laatste heeft zich voor dit project hard gemaakt. 
Ben v.d. B.: de broedwand is helaas kortgeleden deels ingestort door een omvallende 
boom.  Op 12 maart gaat hij in gesprek met de beheerder van de Beukenhof voor 
herstelwerkzaamheden 
Ook op het terrein van Thurlede wordt in het najaar een ijsvogelwand gerealiseerd. 
Roy v.H.: In de tuin van de Boshoek komt ook een ijsvogelbroedwand. Er moet eerst 
nog toestemming gegeven worden voor het afzagen van een dikke tak en uitgevoerd 
worden. (Irado) 
 2.2 resultaten natuureducatie (blz. 5) 
Roy v. H: er zijn veel aanmeldingen voor de nieuwe basiscursus natuur. Dit is zowel 
positief voor de Boshoek als voor de afd. NWN omdat het nieuwe leden oplevert. 
 2.3. Natuurbescherming (blz. 5) 
Tom S.: heeft zorgen over de Rietputten 
Henk v.W. is positief: Er is 12 februari een overleg gepland en het ziet er naar uit dat 
het goed komt. Verslag hiervan komt in de nieuwsbrief 
Sjaak K: er komt een nieuw plan voor een waterharmonica want de oude werkt niet. 
Tom S.: in het Hof (Vld) en de Heemtuin (Vld) zijn vast ook veel vleermuizen. Idee om 
hier ook onderzoek naar te doen? 
 2.4 Projecten (blz. 5) 
Het project bermen in Schiedam van Irado is bijna afgerond. Alleen de nestkasten 
moeten nog geplaatst worden. De begroting is ingediend, maar daar is nog niet op 
gereageerd. 
2.5. Activiteiten werkgroepen 
 Vogelwerkgroep 
Hans Z.: is blij met de samenwerking met Sander. Zij hebben een schema gemaakt 
wie wanneer een activiteit doet. 
 
 3.Contactpersonen Vlaardingen, Schiedam, Maassluis 
Roy v. H.: In Schiedam bestaat de Groen/Blauwe Alliance. Hierin hebben 
afgevaardigden van 11 groene verenigingen zitting. Zowel Wout S als Roy v. H 
vertegenwoordigen de Boshoek. Roy v. H. stelt voor dat hij deelneemt voor NWN. 
Er is op 22 februari een overleg.  
Gerrie S. merkt op dat de ervaringen tot nu toe netwerkachtige activiteiten zijn.   
 
6.Financiën 
 6.1 Financieel verslag 2023 
Suzan d. K vraagt naar de betaling van de koffie in het Natuurcafé: dit gaat goed, 
Contant of met een QR-code 
Joke S.: de inkomsten en uitgaven van het café geven een vertekend beeld omdat zij 
de kosten dekte met de inkomsten van de koffie. 
Tom S.: kosten voor Struinen zijn wel erg hoog. 
Reden: er was een foute oplage en er was nog een betaling van 2022 gedaan in 
2023 
Jan v.d. M.: hoe zit het met de inkomsten van de projecten 
Er zijn minder projecten geweest in 2023 en het project Zuidbuurt is nog niet 
afgesloten.  
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 6.2 Verslag kascommissie 
De kascommissie, bestaande uit Dick B. en Mick O. heeft het financieel verslag van 
2023 goedgekeurd, wel met een kanttekening. 
Het kopje per saldo moet uitgesplitst worden in inkomsten en uitgaven. 
 
 6.3 Financien en begroting 2024 
De begroting 2024 sluit met een fors exploitatie tekort van ruim 2000 Euro. Dit op een 
totaal van 7.000 Euro aan inkomsten. Gelukkig is er nog een reserve om dit tekort op 
te vangen.   
Van de 40 Euro contributie gaat 25 euro op aan afdracht naar Landelijk, ongeveer 10 
Euro naar Struinen en ongeveer 5 euro naar de Boshoek, samen 40 Euro per lid. 
Voor de overige uitgaven is dus eigenlijk geen geld beschikbaar. Op termijn zal de 
exploitatie wel sluitend moeten zijn, maar voor een sluitende begroting hebben we 
veel meer inkomsten en/of minder uitgaven nodig.   
Voorstel: vraag aan niet-leden een bedrag van €4,00 voor deelname aan een 
activiteit. Voorstel aangenomen. 
Dick B.: Wat kan de landelijke KNVV financieel voor ons doen? Vooralsnog niets. De 
afdeling moet dit zelf oplossen. 
Suggestie zoek bedrijven en instanties die een kleine bijdrage om niet willen doneren 
(banken, fondsen enz.)  
Er wordt besloten een financiële commissie in te stellen om voorstellen te formuleren 
om de begroting op termijn sluitend te krijgen. Deze commissie zal tenminste 
bestaan uit  Maarten B, Andre G. en Frank L.  
Maarten B. vraagt zich af waarom landelijk geen algemene ANBI status heeft. KNNV 
Waterweg Noord is een zelfstandige vereniging met eigen statuten. De ANBI status 
wordt op afdelingsniveau verleend. 
Mick O. stelt voor de kosten van de landelijke vereniging te verlagen door Natura 
digitaal te verspreiden. Dit scheelt druk- en portokosten en zou de afdelingen ten 
goede moeten komen. Dit voorstel zal worden meegenomen naar de landelijke 
vergaderingen. 
    6.4. Vaststellen contributie 2025  
Andre G: Om meer inkomsten te genereren is op korte termijn de enige optie een 
contributieverhoging.  
Omdat deze voor dit jaar per abuis is verhoogd met €5,00 (was vorig jaar 35,00 en 
zou voor 2024 €37,50 moeten zijn) is het voorstel van de meerderheid van de 
stemmen voor 2025: €42,50. 
 
 
7. Benoeming nieuwe kascommissie: 
Gerrie S. en Maarten B. geven zich hiervoor op. 
 
8. Vacatures bestuur 
Joke S. treedt af als penningmeesteer en bestuurslid en stelt zich niet herkiesbaar 
Bouke C. stelt zich kandidaat en wordt met algemene stemmen gekozen 
 
Evita v S. is ad interim voorzitter vanaf 1 april 2023 en kondigt aan per 1  juli 2024 
daarmee te stoppen. Zij  wil geen voorzitter worden . De vereniging heeft een 
voorzitter met een ander profiel nodig.   
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Mick O. merkt op dat een afdeling met een schaap met 4 poten in plaats van met  5 
ook goed blijkt te draaien. 
 
9. WVTTK 
9.1 Meerjarenplan (bijlage 3 blz.23) 
Hans K. het doel van 2022 : meer leden, is niet gerealiseerd. Dat klopt, reden is dat 
er meer uitstroom dan instroom van leden is geweest. 
Er zouden meer activiteiten moeten komen met als doel nieuwe leden te werven. 
Joke S. heeft een idee om naast de 1ste zaterdag van de maand (Natuurcafé) op de 
3de zaterdag een laagdrempelige natuuractiviteit in wisselend de drie steden te 
organiseren. Gezocht enthousiaste leden om mee te helpen. 

 
10. Rondvraag 
Sjaak K. : is het en idee om excursies ook eens door de week te houden? Dat gaat 
vaak makkelijker bij andere verenigingen zoals NM, Ackerdijkse plassen en Marker 
Wadden. Goedgekeurd. 
 
11. Sluiting 
Om 22.15 uur sluit de voorzitter de vergadering. Iedereen blijft nog voor een gezellige 
nabespreking 


